

TOUR CODE: 06VSTSRB



6D5N

ROMANCE AND FREEDOM TOUR

VLADIVOSTOK & SLAVYANKA & TRANS-SIBERIAN RAILWAY & BEIJING

**SPECIAL
EXPERIENCES**



Take the local train (experience)

*Photos for illustration only



6587 0058 / 6533 2198 **8856 5222** ask@travel21.com.sg

Main Office: 101 Upper Cross Street, B1-12 | 17A, People's Park Centre, Singapore 058357
Branch Office: 1 Park Road, #02-04, People's Park Complex, Singapore 059108

(TA01114)



HIGHLIGHTS

- ★ **Russia's Far East Vladivostok, Air China arrived on the same day**
俄罗斯远东海参崴，国航当日抵达；
- ★ **Full 4+5 star hotel accommodation, comfort and enjoyment**
全程4+5星级酒店住宿，舒适享受；
- ★ **Location: Tokanev Lighthouse, Cape Tobyzinna - once a restricted military zone**
网红打卡地：托卡内夫灯塔，托比津纳海角-曾经的军事禁区；
- ★ **The start of the Trans-Siberian Railway, experience on the Trans-Siberian Railway train**
西伯利亚大铁路的起点，乘坐西伯利亚铁路火车体验；
- ★ **Experience the exotic atmosphere of the Russian Far East**
感受俄罗斯远东的异域风情；

SPECIAL MEAL:

- ★ **Russian food in Vladivostok** 海参崴俄罗斯餐
- ★ **King crab seafood meal** 帝王蟹海鲜餐
- ★ **Georgian meal** 格鲁吉亚风味餐
- ★ **Peking duck flavor** 北京烤鸭风味



The sunrise over the Sea of Japan



square feeding pigeons



Arch of Triumph



Visit a Russian home

01 SINGAPORE✈️BEIJING✈️ VLADIVOSTOK

Dinner

- Beijing Capital Airport, transfer, flight to Vladivostok.
- **Vladivostok** is the largest port city on the Russian Pacific coast, the Russian Far East Scientific center, the base of the Russian Pacific Fleet, and the largest city and economic and cultural center of the Russian Far East. It is also one of the main cultural, educational and scientific research centers in the Far East.
Hotel: ASTORIA HOTE Or similar

02 VLADIVOSTOK

Breakfast | Lunch | Dinner

- **St. Andrew's Orthodox Church** with a golden dome and exquisite frescoes. Whether you have religious belief or not, you will be shocked by this magnificent building, witnessing devout believers and clean faith.
- **Lenin Square** a famous attraction in Vladivostok, it is the only statue of Lenin in the Far East that has not been destroyed.
- **Vladivostok Dry Port Railway Station** it was built in 1911 as the eastern terminus of the Trans-Siberian Railway, which was once an important route for Tsarist Russia's expansion into the Far East.
- **9288 Trans-Siberian Railway Terminus Monument Square** the end point of the Trans-Siberian Railway, from here to the starting point of Moscow by train across the entire Eurasian continent for 7 days and 7 nights, 9288 km.
- **The Golden Horn Bay cruise experience** you can sit on the cruise boat while feeding the seagulls and enjoy the scenery of Vladivostok city.
- **The C-56 Submarine Museum** This physical museum built with the C-56 submarine, the museum exhibits a large number of objects, reliving the history. Far Eastern Federal University, panoramic view of Vladivostok.
- **Century-old commercial Pedestrian Street** At the end of the pedestrian street is the beautiful Amor Bay, the most bustling commercial district of Vladivostok, which is a good place to shop and taste food.
Hotel: ASTORIA HOTE Or similar

03 VLADIVOSTOK🚗SLAVYANKA

Breakfast | Lunch | Dinner

- **Visit a Russian home** drink black tea and taste Russian sweets. Vladivostok Take the local train (experience) **Siberian Railway** - Russian town and stroll around the small town farmers market.
- Then drive to **Slavyanka** Slavyanka located in the Peter the Great Strait of Slavyanka Bay. The central part of the town has an average elevation of 4 meters above sea level, and the highest elevation is 177 meters.
- Downtown square and hero monument, **square feeding pigeons** - often a group of flying around, there are a few more special is very beautiful. Evening stay at Warm Sea Resort.
Hotel: Tennoe Mope Or similar

04 SLAVYANKA🚗VLADIVOSTOK

Breakfast | Lunch | Dinner

- In the morning, you can **watch the sunrise over the Sea of Japan** from your room, go out to sea by boat, watch wild seals, and return to Vladivostok after lunch.
- **Arch of Triumph** built to welcome Tsar Nicholas II to Vladivostok, is a symbol of the emperor.
- **KAHA Department Store** If you want to buy the most local snacks in Vladivostok, make sure to visit the supermarket + supermarket in Kalina Mall.
Hotel: ASTORIA HOTE Or similar



05 VLADIVOSTOK✈️BEIJING

Breakfast | Lunch | Dinner

- The film "July and Anshen" shooting location, **Tokanev Lighthouse** - the world's loneliest lighthouse, Internet celebrity card - Cape Tobyzinna, the plane returned to Beijing.
Hotel: Metropark Beijing International Hotel Or similar

06 BEIJING✈️SINGAPORE

Breakfast | Lunch

- **Prince Gong's residence**-Gong Palace is the largest palace in the Qing Dynasty and was once the residence of Heshen. The architectural style here is unique and magnificent, lunch drop-off.



Services Fees:

- Tour Manager Tipping
- Driver Tipping
- Restaurant Tipping
- Guide Tipping

Total: USD 100 per person

REMARKS:

- A minimum group size of 15 passengers is required for a confirmed departure. We have the final decision on whether to go if there are less than 15 people.
- All flight details are subject to change without prior notice.
- The itinerary sequence and hotel arrangements may be subject to change, with or without prior notice.
- We reserves the right to detour itinerary due to unforeseen circumstances, especially during peak periods or in the event of other circumstances beyond our control.
- During major conferences, fairs & festivals, accommodation maybe in an alternative city without prior notice.
- If a place of visit or attraction is closed to visitors, it will be replaced with an alternative if possible.
- Some accommodations may not have specific twin or double room types.

01 新加坡✈北京✈海参崴

晚餐

- 北京首都机场，抵达转机，飞往海参崴。
- **海参崴**-符拉迪沃斯托克是俄罗斯太平洋沿岸最大港口城市、俄远东科学中心、俄太平洋舰队的基地，也是远东地区最大的城市和经济、文化中心。还是远东区主要文教科研中心之一。

酒店：奥大利亚酒店或同级4★



9288西伯利亚大铁路终点站纪念碑广场

02 海参崴

早餐 | 午餐 | 晚餐

- **圣安德鲁东正教堂**-穹顶金碧辉煌，壁画细腻精美。无论是否拥有宗教信仰，都会被这宏伟的建筑震撼，见证虔诚的教徒与干净的信仰。
- **列宁广场**-是海参崴的一个著名景点，也是远东地区唯一没有被摧毁的列宁雕塑像。
- **符拉迪沃斯托克陆港火车站**-它建于1911年，是西伯利亚铁路的东端终点，这条铁路曾是沙俄向远东扩张的重要通道。
- **9288西伯利亚大铁路终点站纪念碑广场**-泛西伯利亚大铁路的终点，从这里坐火车到起点莫斯科横跨整个欧亚大陆7天7夜，9288公里。
- **乘坐金角湾游船体验**-可以坐着游船一边喂海鸥一边欣赏海参崴城市的风景。
- **C-56潜水艇博物馆**-这座用C-56潜艇建成的实体博物馆，馆内展出大量实物，再现了历史。远东联邦大学，制高点观符拉迪沃斯托克全景。
- **百年商业步行街**-步行街的尽头是美丽的阿莫尔海湾，海参崴zui繁华的商业街区，是购物和品尝美食的好去处。

酒店：奥大利亚酒店或同级4★



C-56潜水艇博物馆

03 海参崴🚗斯拉夫扬卡

早餐 | 午餐 | 晚餐

- **拜访俄罗斯居民家庭作客**-喝红茶,品尝俄罗斯糖果。海参崴乘坐当地火车(体验)西伯利亚铁路-俄罗斯小镇，闲逛小镇农贸市场。
- 随后乘车前往**斯拉夫扬卡**-斯拉维扬卡坐落在彼得大帝内海峡的斯拉维扬卡湾。小镇中心部分平均海拔高度4米，最高海拔高度177米。
- 市中心广场与英雄纪念碑、**广场喂鸽**-经常一群一群飞来飞去的，有几只比较特别的还很漂亮。晚上入住暖海度假区。

酒店：暖海酒店或同级4★



КААНА百货商场

04 斯拉夫扬卡🚗海参崴

早餐 | 午餐 | 晚餐

- 早上房间内观看**日本海日出**,乘船出海,观野生海豹,午餐后返回海参崴。
- **凯旋门**-为迎接沙皇尼古拉二世来到海参崴而建立，是帝王的象征。
- **КААНА百货商场**-如果想在海参崴买到最最本土当地的零食食物，一定要去Kalina Mall 的商超+超市。

酒店：奥大利亚酒店或同级4★



恭王府

05 海参崴✈北京

早餐 | 午餐 | 晚餐

- 电影《七月与安生》拍摄地，**托卡内夫灯塔**-世界上最孤独的灯塔，网红打卡地-托比津纳海角，飞机返回北京。

酒店：北京维景国际酒店或同级5★

服务费：

- 领队小费
- 司机小费
- 导游小费
- 餐厅小费

总计：USD 100/人

备注：

- 确认出发的团体人数至少为15人。如果人数少于15人，我们将最终决定是否出发。
- 所有航班详情如有更改，恕不另行通知。
- 行程顺序和酒店安排可能会有所变更，恕不另行通知。
- 我们保留因不可预见情况（尤其是在高峰时段或其他我们无法控制的情况下）更改行程的权利。
- 在大型会议、展会和节日期间，住宿可能会在不另行通知的情况下安排在其他城市。
- 如果某个景点不对游客开放，我们将尽可能安排其他替代房间。
- 部分住宿可能没有特定的双床房或双人房类型。

06 北京✈新加坡

早餐 | 午餐

- **恭王府**-恭王府是清代规模最大的一座王府，曾是和珅的宅邸。这里的建筑风格独特，气势恢宏，午餐后送机。